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NOTAT

Bilag: Notat om involveringsprocessen vedr. de fysiske rammer 

for Fritidsinstitutionen ved Tove Ditlevsens Skole

Baggrund

BUU behandlede d. 8.6. 2016 en indstilling om arbejdet med de 
fysiske rammer for Fritidsinstitutionen ved Tove Ditlevsens Skole og 
vedtog at udsatte denne beslutning, da BUU ønskede en inddragelse af 
forældre, lærer og ledere omkring Tove Ditlevsen Skole, inden BUU
kunne behandle sagen.

Processen

Der har i løbet af august måned været afholdt 2 workshops, hvor 
medarbejdere og overgangsbestyrelsen er blevet involveret i, hvordan 
man kan skabe et godt permanent tilbud, selv om det stadig kommer 
til at sprede sig over 4 matrikler. 

På workshop 1 blev der afholdt besøg på alle matrikler, som blev 
vurderet af overgangsbestyrelsen og medarbejdere ud fra kriterier i en 
børnemiljøvurdering. På den baggrund blev der samlet op på, hvilke 
elementer der skulle være fokus på. Desuden har forældrene samlet 
nogle input fra de øvrige forældre. Der blev eksempelvis peget på:

Garvers lille verden:

 Behov for renovering

 Store rum, hvor man kan lege

 Lyset især dagslys kunne være bedre.

 Taget over terrassen bør udskiftes

 Kan gangareal tænkes anderledes?

Saxos lille Verden:

 Legepladsens Størrelse

 God udnyttelse af rummene

 Spændende med ny indretning
.

Toves Lille Verden:

 Placering af Lille Verden på 3 sal er ressourcespild. Det er 
svært at tænke i sammenhæng. Kan der tænkes i anderledes 
ifht. anvendelse af skolens lokaler. Kan KKFO afdelingen 
f.eks. flyttes ned i stueniveau?

 Der er tale om 4 gennemgangsrum

 Kan rum inddeles yderligere?

 Den røde løber (bygning i gården), kan den gøres brugbart om 
vinteren?

 Mobile møbler som man kan justerer rummene ifht. aktiviteter 
og børnenes leg.
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Side 2 af 2

Vestervangs Lille verden:

 Funktionsopdelt- skal funktionerne tænkes anderledes?

 Gerne flere små rum.

 Behov for renovering

 Kælderen virker fugtig 

 Vestervang er et hyggeligt sted, gode muligheder

Det blev aftalt, at der frem mod workshop skulle indgås et samarbejde 
med en ekstern konsulent for at få inspiration til, hvordan de fysiske 
rammer kan udvikles

På workshop 2 fremlagde en ekstern konsulent deres oplæg til 
udvikling af de fysiske rammer på de 4 matrikler. Oplægget blev 
drøftet og der var enighed om, at det er den retning, der skal arbejdes 
videre med.

Facit

Det er forvaltningen vurdering, at forældre og medarbejdere føler sig 
godt involveret, og er tilfredse med at tilbuddet bliver permanent, hvis 
man kan sørge for, at matriklerne kommer til at leve op til en fornuftig 
standard, som det vil være tilfælde, hvis der kan findes finansiering til 
et projekt i stil med det oplæg, som blev drøftet på workshop 2.

Der er derudover et ønske om, at det bliver undersøgt, om der kan 
findes en god løsning for at KKFO'en på skolen kan rykkes til 
stueetagen og muligvis rumme lidt flere børn. 

Forvaltningen har aftalt et opfølgende møde med de involverede 
forældre, medarbejdere og ledere når den politiske beslutning er 
truffet, og der er klarhed over den økonomi, som er til rådighed for 
udvikling af de fysiske rammer.


